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Matei Filofteia
Consilier local in Consiliul Local Harman

teiefon: 0723652257
e-mai I : mateifel ic ia64@y ahoo. com

In Conformitate cu prevederile Art.225 alin(2) din O.U.G. rv. 57/2A19 prezint mai jos raportul
de activitate pe anul2020.

pentru perioada 20. 1 0. 2020-3 | .12.2A20

In urma alegeriior locale din 27.09.2020 am fost aleasa de catre cetatenii comunei
Harman consilier local pe listele USR PLUS, iar in data de 20.10.2020 arn depus
Juramantul in sedinta de constituire a Consiliului Local Harman.

In perioada la care fac referire au avut loc 3 sedinte ordinare QA.10,2020 04.11.2020;
17.12.2020) si 3 sedinte extraordinare (15.11.2020; 25.11.2020;29.12.2020). Am
participat la toate sedintele, cu exceptia celei din 04.11,2020 cand ma aflam in izolare
fiind infectata cu virusul sars cov 2.

In sedinta din 16.11.2020 s-au constituit cele 3 comisii de specialitate ale CL Harman.
Am intrat in comisia nr.2 "pentru probleme de invatamanf sanatate, cultura,protectie
sociala, activitati sportive si de agrement" si am fost aleasa presedinte de comisie.

Am convocat si am condus toate sedintele de comisie din aceasta perioada-

Am fost aleasa membru in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale Harman. Am
participat Ia sedintele si consultarile online convocate de domnul director, Iuand decizii
privind functionarea si organizarea activitatilor in gradinitele si scolile din Harman si sat
Podu Oltului, in conditiile pandemiei provocata de sars cov 2.

Am avut o intalnire cu unul din rnedicii de familie care solicita prelungirea contractului
de concesiune (cabinetul functionand intr-un spatiu al primariei), constatand si aducand
la cunostinta Consiliului Local faptul ca acel cabinet este impropriu pentru desfasurarea
activitatii de rnedicina primara si ca medicul este la randul sau foarte bolnav. Arn luat
legatura si cu presedintele Patronatului Medicilor de familie pentru rezolvarea situatiei
de fapt (intre timp medicul a decedat).

Am initiat si am avut o intalnire impreuna cu dl viceprimar Sergiu Hutanu si dl consilier
Alexandru Moldovan, cu presedintele fondator alAsociatiei culturale "vatra



Harmanului" dl Adrian Micu, incercand sa gasim solutii pentru reorganizarea activitatii
Asociatiei, in scopul unei optime valorificari din punct de vedere social, cultural si
educativ.

Am initiat Proiectul de Hotarare nr. 90 "privind aprobarea unor masuri de imbunatatire a
actului de transparenta decizionala si de crestere a gradului de acces al cetatenilor la
doeurnente de interes public produse silsau gestionate de aparatul de specialitate al
Primarului si de institutiile afiate in subordinea Consiliului Local al Comunei
HARMAN". In sedinta din 17.12.2020 Proiectul a devenit HCL cu un amendament,
acela al netransmiterii live a sedintelor de CL pe pagina de facebook a Primariei.

Am adus un amendament la Regulamentul de Organizare si Functionare a CL Harman
solicitand ca sedintele de CL sa fie convocate prin grija secretarului general doar prin
miiloace electronice ,cu toate informatiile prevazute de Art. i 34 alin (5), renuntandu-se
la transmiterea convocatorului prin angajatii politiei locale Ia fiecare consilier in parte.

Am avut mai multe luari de cuvant in sedintele de CL, aducand in discutie propuneri si
sesizari venite de la cetatenii din Harman si satul Podu Oltului. Ele se regasesc in
Procesele Verbale ale sedintelor.

Am fost si sunt prezenta in mediul online, pe grupurile locale de facebook, pastrand
legatura in permanenta cu locuitorii.

Matei Filofteia,
Consilier USR

22.42.2021


